



香港西貢合唱團「海外交流」基金
Hong Kong Sai Kung Chorus (Overseas Exchange Fund)



我們需要您的支持

We need your support

作為一個非牟利團體，香港西貢合唱團非常需要個人及公司機構捐助，使我們得以繼續實踐使命，同時亦讓我們有足夠資源，用作資助團員每次「海外交流」的旅費。我們誠意邀請您捐助，感謝您的每一分每一毫。

As a non-profit making organization, we definite rely on corporate giving and individual support to carry on our mission, please consider making a donation to the **Hong Kong Sai Kung Chorus Overseas Exchange Fund**. Your gift will make a difference in the life of a child. Any amount is sincerely appreciated.

Sponsorship Benefits:

- Your corporate name or logo will appear in all publicity materials and all house programmes.
- Complimentary tickets with best seats of the house.
- Invitation to Souvenir Presentation Ceremony.

贊助效益：

- 贊助人/機構或名字及商標將刊登於所有宣傳品及本團音樂會節目場刊內
- 獲贈音樂會最佳座位門票
- 獲邀出席紀念品頒贈儀式



香港西貢合唱團「海外交流」基金
Hong Kong Sai Kung Chorus (Overseas Exchange Fund)

捐款表格
Donation Form

本人／本機構樂意捐款港幣 _____ 予香港西貢合唱團
I / We would like to donate HK\$ _____ to Hong Kong Sai Kung Chorus.

姓名 _____ 職位 _____
Name _____ Title _____

機構 _____
Organization _____

請鳴謝本人／本機構為
Please acknowledge my name/organization as :

地址 Address _____

電話 Tel _____ 傳真 Fax _____ 電郵 E-mail _____

支票捐款
銀行名稱 Bank _____ 號碼 Number _____

請把本回條連同劃線支票抬頭「Hong Kong Sai Kung Chorus」
寄到將軍澳郵政信箱65144號收（如有任何查詢請致電：9027 2499王小姐）

Please send crossed cheque made payable to 「Hong Kong Sai Kung Chorus」 with
this donation form to P.O.Box No.65144, Tseung Kwan O Post Office. For enquires please
contact Ms Wong at 9027 2499)